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To: 5.1.2e IEEE @minvws.nl]
)From: 5.1.2e

Sent: Wed 3/18/2020 10:05:09 AM

Subject: RE: Waardering

Received: Wed 3/18/2020 10:05:09 AM

pankfREY altijd fijn positieve feedback te krijgen!

Yes met jouw vraagstuk is jeugd zeer actief bezig. Is nijpend issue.

van:CEEMEETominvws.nl>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 08:13

aan: INEEEDNN)BESEDM© minvws.ni>
Onderwerp: Waardering

Dank voor alle heldere en frequentie informatie, heel fijn om op deze manier aangehaakt te blijven. En ook jouw positieve, reéle

en betrokken wijze van communiceren is er prettig en neem ik een voorbeeld aan. Complimenten ook voor jou en alle anderen

die hier dag en nacht mee bezig zijn. Dat mag ook gezegd worden © Gisteren heb ik al een video boodschap aan alle

zorgmedewerkers die ik persoonlijk ken gestuurd. In deze tijden extra belangrijk om waardering en/of steun uit te spreken, ik

weet zeker dat iedereen dat kan gebruiken. En we moeten nog even... pittige tijden, beetje beangstigend ook wel...

Vanuit verschillende kanten (onderwijspersoneel, huisartsen, hulpverleners) bereikt mij elke dag weer de zorg over kinderen die

geen veilige en goede thuissituatie hebben. Omdat zij nu geen school en andere activiteiten als uitvalsbasis hebben (en dus ook

mensen die dan zicht op hen hebben) bestaat de angst en grote zorg over hoe het met deze kinderen nu zal gaan. Het staat vast

al ergens op het netvlies en we hebben zoveel prioriteiten nu, maar ik moest dit wel even aan je sturen. Meer kan ik er ook niet

mee doen dan deze boodschap doorgeven...

Sterkte en succes met alles!

5:12:
J groet,

Verzonden: dinsdag 17 maart 2020 22:50

Aan: _Groep DMO medewerkers EEN @minvws.nl>
Onderwerp: dagmail over corona ontwikkelingen - 17 maart

Urgentie: Hoog

Beste mensen,

Dag drie zonder werkplek te zoeken, zonder slechte koffie, zonder wachten op liften. Life is good!

Hierbij weer even een update.

1. Leuk om via de dmo app even een beeld te hebben hoe jullie erbij zitten en al die kids even te zien. Hoop dat het weer mooi

blijft en jullie daar ook een beetje van genieten. We begrijpen uiteraard dat je geen 8 uur zit te typen achter je bureau. Dat

is ook zeer onverstandig want die keukenstoel, die laptop op schoot op de bank etc is arbo technisch natuurlijk funest voor

rug, nek en schouders. Afwisselen met bewegen dus! En we werken normaal zo hard dat je misschien even moet afkicken

terug te schakelen naar een wat rustiger tempo. Maar doe dat en geniet er ook van. It never lasts long at VWS!

2. Vandaag waren er weer opnieuw een scala crisis overleggen met minister, MT, patiénten en cliéntenorganisaties,
staatssecretaris en VNG. Bijgevoegd een eerste concept van de overleggen (VWS intern) en wie daarbij zit. Ik heb ook

interdep plaatje gevraagd om te begrijpen op welke tafel wat komt.

3. Nog steeds veel vragen over zorg continuiteit, financién, arbeidsmarkt, tekort aan beschermingsmiddelen etc. Actiz en

Zorgthuis.nl stuurden gister al een brief hierover naar hun leden (bijgevoegd). Je leest: met stip op 1 zorg voor veiligheid

van personeel, beschermingsmiddelen cruciaal. Daarna: wees soepel in kwaliteitseisen, verantwoordingsvereisten, AVG ed. En

ook: wees flexibel in bevoegdheidseisen, indicatiestelling. Doen wat nodig is, maar met gezond verstand! Dat is ook motto in

huis deze dagen.

4. Vanmiddag crisis overleg met stas. MO/BW cluster (verslagje bijgevoegd), ik heb al even geel gearceerd wat door Dmo

moet worden opgepakt. Pakken jullie op (enB33
5. Met VNG en NDSD gesproken vanavond en zij schrijven ook een ledenbrief over continuering financiering aanbieders, ook
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al wordt er minder ondersteuning verleend. Wordt waarschijnlijk morgen verstuurd. Deze brief gaat ook naar branches en

cliéntenorganisaties. VNG gaat zelf eerste inventariseren welke praktische problemen zich op dit terrein precies voordoen en

komen dan bij ons terug. VNG zou ook Q en A’s zenden die op hun website van de helpdesk worden gezet, maar ze zijn deze

(nog steeds..) aan het afstemmen. Komen hopelijk morgen voor check bij ons.

6. Techniek - We zijn met het MT gaan ‘Zoom-en’ en dat beviel verrassend goed. Bij de rest van de overleggen was het een

ramp aangezien sommige mensen wel in konden loggen, andere niet en die per telefoon werden aangehaakt, waardoor alles

zo galmt dat niemand elkaar verstaat. Inmiddels hebben we weer het verzoek gekregen niet alles per video conferencing te

doen, maar met inbellen omdat het net het niet aankan......

7. Brief uit over economische steunmaatregelen is nog niet uit. Wordt waarschijnlijk morgen. Er gaat er ook een brief uit

over corona naar de Tweede Kamer voor debat. Zodra ik deze brieven heb, zal ik deze bijvoegen bij de dagmail.

Tot morgen!


